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AHDB Dairy and Meat    N2-F01 

Artisan Biscuits & The Fine Cheese Co.  N2-F10

Food & Drink Exporters Association (FDEA)  N2-F06

Haywood & Padgett    N2-F07

Prima Cheese     N2-F01

Scottish Development International   N2-F05

Somerdale International    N2E01

Taylors of Harrogate (Yorkshire Tea)   N2-F09

UK Group Organisers (PS8)    N2-F06

We Get Any Stock     N2-F08



UK located in Hall N2 (International)
英国展团位于N2展馆



The Agriculture and Horticulture Development Board (AHDB) is the United 

Kingdom’s statutory levy board and is funded by farmers, growers, and 

others in the supply chain. The AHDB Export team aims to increase 

exports of British dairy and red meat products by developing existing 

markets and creating new opportunities worldwide. The UK has a lot to 

offer, with its unique grass-based production system and its great livestock 

traditions. Our exporters have built a strong reputation for the highest 

quality, presentation, and service, delivering what local, discerning 

consumers want.

英国农业与园艺发展委员会（AHDB）是一个法定机构，由农民、种植者和供
应链中的其他个体和组织资助。 AHDB 出口团队致力于通过开发现有市场并
在全球范围内创造新机会来增加英国乳制品和红肉产品的出口。英国拥有许
多独特的以草为基础的生产系统和优秀的畜牧传统。我们的出口商以其高质
量、外观呈现和优质服务建立起了良好的声誉，满足当地消费者的需求。

AHDB Dairy and Meat

Stand: N2-F01
Contact: Lucy Randolph

www.ahdb.org.uk         

lucy.randolph@ahdb.org.uk 

http://www.ahdb.org.uk/
mailto:lucy.randolph@ahdb.org.uk


In 1990, The Fine Cheese Co. opened a store in Bath, a World Heritage site.

From the start, we selected and matured artisanal British cheese.

Our motto: ‘Seek out the best and then keep looking’; and we became renowned for 

unbeaten quality.  As a result, we are in some 60 countries.

Since 2007, we have owned our own bakery and its brand, Miller’s.

For 100 years, Artisan Biscuits has been located in Ashbourne, the gateway to a 

national park. ‘Artisan’ means ‘made with skill and care from quality ingredients’; and 

here we make crackers, cookies and Toasts.  We source only the best natural 

ingredients and heap them generously. We work our dough the old-fashioned way. 

We use baking methods that we have for decades. 

Times may change, but the quality of what we produce never does.

1990年，The Fine Cheese Co. 公司在世界遗产地巴斯开设了一家门店。
从一开始，我们就甄选并精心制作英国手工奶酪。
我们的座右铭是“追求极致，持续探索”，并凭借着无与伦比的品质而闻名遐迩。
如今，我们的业务已遍布约60个国家。
自2007年以来，我们拥有了自己的烘焙坊及其品牌 – Miller’s。
近百年来，Artisan Biscuits 一直坐落在通往英国国家公园门户的阿什伯恩地区。
“Artisan”的意思是“用优质原料，精湛技艺和精心制作”；我们在这里制作薄脆饼
干、曲奇和吐司。
我们只选用最优质的天然原料，并慷慨大量使用这些原料。我们采用传统方法揉面团。
同时，我们沿用着数十年传承的烘焙技艺。
时代在变迁，但我们产品的品质始终如一。

Artisan Biscuits & The Fine Cheese Co.

Stand: N2-F10
Contact: John Siddall

www.artisanbiscuits.co.uk          

John.Siddall@finecheese.co.uk 

http://www.artisanbiscuits.co.uk/
mailto:John.Siddall@finecheese.co.uk


Haywood and Padgett are the world leader in the production of traditional 

British Scones, baking over 7 million scones per week. Established in 1987 

and based in Yorkshire, United Kingdom, our family-run business has over 

35 years of experience in producing fine quality products. As well as 

scones, we produce a range of biscuits, breadsticks, cookies and snacks 

in our sister brand, nibnibs. We supply the majority of supermarkets and 

food service in the UK with our products, as well as exporting 

internationally to Japan, China, Korea, Germany, Norway, France, the USA 

and the United Arab Emirates. 

Haywood & Padgett是全球最大的传统英式司康生产商，每周生产超过700

万个松饼。公司成立于1987年，总部位于英国约克郡，是一家家族企业，
拥有超过35年的优质食品生产经验。除了司康之外，我们旗下品牌Nibnibs

还生产各种饼干、面包棒、饼干和零食等产品。我们的产品供应英国大部分
超市和餐饮机构，并行销日本、中国、韩国、德国、挪威、法国、美国和阿
拉伯联合大公国等国家和地区。

Haywood & Padgett

Stand: N2-F07
Contact: Chi To Charles Hui

www.haywood-padgett.co.uk         

HCharles@haywood-padgett.co.uk 

http://www.haywood-padgett.co.uk/
http://www.haywood-padgett.co.uk/
http://www.haywood-padgett.co.uk/
mailto:HCharles@haywood-padgett.co.uk
mailto:HCharles@haywood-padgett.co.uk
mailto:HCharles@haywood-padgett.co.uk


Prima Cheese is a family-owned company based in the Northeast 

of the UK. We are the biggest processor in the UK and export to 

over 50 countries worldwide. We specialise in the process of 

shredding and blending for pizza cheese and all other applications. 

With Prima, it's not just cheese - it's your perfect blend

Prima Cheese 是一家位于英国东北部的家族企业。我们是英国最大
的奶酪加工企业，产品出口到全球50多个国家。我们专长于披萨奶
酪的切碎和混合加工方法，以及其他各种应用。
我们为您制作的不仅仅是奶酪，更是您的完美融合。

Prima Cheese

Stand: N2-F01
Contact: Daisy Lam

www.primacheese.com 

daisy@primacheese.com 

http://www.primacheese.com/
mailto:daisy@primacheese.com


Scottish Development International is the international arm of Scottish 

Enterprise, Scotland's national and international economic development 

agency. Scottish Development International has more than 30 offices 

throughout the world, and our global team is dedicated to helping businesses 

from around the world do business in or with Scotland. We are a government 

agency responsible for helping to grow Scottish exports. 

The companies on FHC stand represent a small sample of the 250+ Scottish 

food & drink exporters we work with in a broad range of categories including 

seafood, red meat, premium grocery, whisky and spirits.

苏格兰国际发展局是苏格兰企业局、苏格兰国家和国际经济发展局的国际分支
机构。苏格兰国际发展局在全球设有 30 多个办事处，我们的全球团队致力于
帮助世界各地的企业在苏格兰或同苏格兰开展业务。我们是一家政府机构，致
力于帮助苏格兰出口增长。
FHC展览展位上的公司只是我们合作的250多家苏格兰食品和饮料出口商中的一
小部分，这些出口商涉及海鲜、红肉、优质食品杂货、威士忌和烈酒等广泛类
别。

Scottish Development International

Stand: N2-F05
Contact: Jeanie Wang

www.sdi.co.uk 

Jeanie.Wang@scotent.co.uk 

http://www.sdi.co.uk/
mailto:Jeanie.Wang@scotent.co.uk


Somerdale International work with our partners on the farm and in the dairies to bring you 

the best of British cheese. We ensure a balance of British traditional cheese making with a 

modern range. Somerdale export to over 40 countries, bringing you a range of cheeses to 

suit supermarkets, restaurants and industrial users. 

Through 30 years of success, we have proven to be one of the most experienced, and 

well-respected dairy exporters in the UK, and will bring you the best cheese, on time, and 

in peak condition. 

Somerdale International公司与农场和乳品厂合作伙伴合作，为您带来最好的英国奶酪。我
们确保英国传统奶酪制作工艺和现代奶酪品类之间的平衡。我们公司的奶酪出口到40多个
国家和地区，可以为您带来种类丰富的奶酪，方便满足超市、餐厅和行业用户的需求。
公司拥有30多年的成功运营经验，我们已被证明是英国最有经验、最受尊敬的乳制品出口
商之一，并会继续按时为您带来在最佳状态和最好的奶酪。

Somerdale International

Stand: N2-F01
Contact: Alexander MacDonald

www.somerdale.com          

alexandermaidami@londonfood.cn 

http://www.somerdale.com/
mailto:alexandermaidami@londonfood.cn


Taylors of Harrogate is a family business from Yorkshire, England, blending 

proper tea for 130 years. We’re proud makers of Yorkshire Tea—Britain’s No.1 

tea—crafted with care and sourced responsibly. We’re committed to doing 

things properly—from how we source our tea to how we care for the planet. In 

2024, we received the King’s Award for Enterprise in International Trade, 

recognising our global growth, commitment, and long-standing partnerships. 

We’re built on Yorkshire values: honesty, care, and doing things properly—so 

wherever it’s poured, a proper brew speaks for itself. 

Our products are suitable for both Foodservice and Retail

Taylors of Harrogate公司是一家来自英国约克郡的家族企业，130年来一直致
力于调配高品质正宗茶叶。我们为生产英国排名第一的约克郡茶感到自豪，并
以负责任的方式采购茶叶。我们追求以正确的方式做事，从茶叶采购到关爱地
球。2024 年，我们荣获国王国际贸易企业奖，以表彰我们在全球的增长、承诺
和长期的合作伙伴关系。我们秉承约克郡的价值观：诚实、关爱和善行——因
此，无论在哪里，一杯正宗的好茶都能彰显其品质。
我们的产品适合于餐饮业和零售业

Taylors of Harrogate (Yorkshire Tea)

Stand: N2-F09
Contact: Sarah Henderson

www.taylorsofharrogate.com 

hello@taylorsofharrogate.co.uk 

http://www.taylorsofharrogate.com/
mailto:hello@taylorsofharrogate.co.uk


We Get Any Stock is a leading wholesaler and exporter of Fast-Moving 

Consumer Goods (FMCG) from the UK, Europe, and the USA. We supply 

over 24,000 branded products, including confectionery, groceries, beverages, 

baby care, household, Ice Cream, and personal care items. With strong 

purchasing power and a commitment to quality, we ensure competitive pricing, 

maximum shelf life, and fast delivery. Our export services cover freight, 

customs, documentation, and labelling — providing complete, reliable global 

supply solutions.

We Get Any Stock公司是英国、欧洲和美国领先的快速消费品 (FMCG) 批发和
出口商。我们供应超过24,000种品牌产品，包括糖果、食品杂货、饮料、婴儿
护理、家居用品、冰淇淋和个人护理用品。凭借着公司强大的采购能力和对品
质的承诺，我们确保提供具有竞争力的价格、最长的产品保质期和快速的物流。
我们的出口服务涵盖货物运输、海关报关、文件证明和标签制作，为您提供完
整可靠的全球供应解决方案。

We Get Any Stock

Stand: N2-F08
Contact: Prashant Sawlani

www.wegetanystock.com 

prash@wegetanystock.com 

http://www.wegetanystock.com/
mailto:prash@wegetanystock.com


PS8 are organisers of the UK group at FHC Shanghai and at many of 

the leading food and drink trade shows worldwide.

With more than 30 years’ experience in the sector, we still get

excited working with food and drink companies, sharing our

experience and delivering solutions for stands at trade shows.

PS8是FHC上海以及全球许多领先的食品和饮品贸易展英国展团的组织
者。凭借在该领域30多年的经验，我们仍然很高兴能与众多食品和饮品
公司合作，分享我们的专业经验并为贸易展览的展台提供解决方案。

PS8 Ltd – UK Group Organisers

Stand: N2-F06
Contact:  Karen Beston

www.ps-8.com 

tradeshows@ps-8.com 

The Food & Drink Exporters Association is a membership

community of businesses from across the UK food and drink

sector, manufacturers, suppliers, service providers and

in-market experts.

We have helped hundreds of businesses to grow their exports

through our expertise, events and international contacts.

Distributors - connect with us to help source UK products

食品和饮品出口商协会是英国食品和饮品行业的企业、制造商、供应商、
服务提供商和市场专家组成的会员社区。
通过我们的专业知识、活动和国际联系，我们已经帮助数百家企业增加
了出口额。
经销商们——请与我们建立联系来采购英国产品吧！

Food & Drink Exporters Association (FDEA)

Stand: N2-F06
Contact:  Sandra Sullivan

www.ukfdea.com 

fdeateam@ukfdea.com 

http://www.ps-8.com/
http://www.ps-8.com/
http://www.ps-8.com/
mailto:tradeshows@ps-8.com
mailto:tradeshows@ps-8.com
mailto:tradeshows@ps-8.com
http://www.ukfdea.com/
mailto:fdeateam@ukfdea.com
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